
Veselica prav slabe vrste
Noč na Ljubljanici - prireditev, kije bila 19., 20. in 21.
julija letos, je bila povod, da so v krajevni skupnosti
Trg osvoboditve sklicali že 6. avgusta sekcijo, na
katerl so obravnavali težave in probleme, ki Jih je
prinesfo dogafanje v treh julijskih dneh. Delovni
pogovor na isto temo Je bll z vsemi prizadetimi in
odgovornimi dejavnfki 25. septembra.

Prireditve ob Ljubljanici,
kakršne imamo sedaj, so zelo
daleč od tiste ravni, kakršno
si želimo. V nobenem prime-
ru niso v skladu s prizadeva-
nji za boljšo in bolj kulturno
turistično ponudbo. Vse sku-
paj je bilo še najbolj podobno
nekakšnemu sejmarskemu
kaosu, v katerem so različne
godbe preglaševale druga
drugo, pyančevanje se je na-
dajjevalo pozno v noč in mar-

sikje celo do jutranjih ur, opo-
rečna hrana z različnih žarov
je našla svoje mesto na uma-
zanih mizah z umazanimi prti,
nacejeni gostje so zaman iska-
li stranišča in so svojo potre-
bo opravljali kar za vogali v v
vežah bližnjih hiš, kar je vse
skupaj povzročalo stanoval-
cem neznosen smrad. Na po-
stajo milice so prihajali števil-
ni zahtevki za intervencijo.

Postaja milice je tudi napra-

vila svoje poročilo o priredi-
tvah na Ljubljanici. Zanimivo
je, da je prišla do skoraj ena-
kih ugotovitev kot udeleženci
sekcije na Trgu osvoboditve.
Ugotavljali so tudi strukturo
obiskovalcev in prišli do po-
raznih rezultatov. Zastav^ja se
Vprašanje, komu so takšne
prireditve sploh namenjene.

Prireditelj - Ljubljanska
turistične zveza, pojasnjuje,
da delajo med tujimi gosti ob-
časne ankete, iz katerih je raz-
vidno, da so turisti zadovoljni
z Jjubljansko turistično po-
nudbo, torej tudi s prireditva-
mi ob Loubljanici. Takšno po-
jasnilo pa je v nasprotju z ugo-
tovitvijo sekcije v krajevni
konferenci SZDL Trg osvo-
boditve, da je bilo na zadnjih
prireditvah zelo malo turistov
in še tisti redki so kaj hitro
zapuščali prizorišče. Nekateri
so celi fotografirali tiste ude-
ležence prireditve, ki so se vse
prej kot dostojno obnašali.

Pred organiziranjem takš-
nih prireditev bi morali ugo-
toviti, kdo si take prireditve
sploh želi. Ob tem ne gre pre-
zreti, da prireditelji zahtevajo
dovoljerye za prireditev v zelo
kratkem roku, ko je nemogo-
če preveriti, za kaj sploh gre,
kakšna bo kvaliteta. In prav
slednje je zelo pomembno.

Krajani v KS Trg osvobodi-
tve niso proti prireditvam in
proti popestritvi turistične
ponudbe v Loubljani, če so te
na ustrezni ravni. Med dru-
gim predlagajo, naj bi uresni-
čili načrt glede Hribaijevega
nabrežja, ki naj bi ga namenili
rekreaciji, kulturi in otrokom.
Na Jurčičevem in Dvomem
trgu naj bi dali prostor kultu-
•ri. Tu naj bi imeli formo vivo,
poletno slikarsko šolo, razsta-
ve, folklorne prireditve in
koncerte. Ustrezno gostinsko
ponudbo naj zagotovijo v se-
zoni tisti lokali, ki na tem pro-
storu že delujejo.

Ena od pomembnih zahtev,
ki je nikakor ne smemo pre-
zreti, pa je, da morajo bišni
sveti dati soglasje za vsako
večjo javno prireditev na tem
prostoru.

N. l.


